
Petrov: Veseli me rezultat Mosta, iskren pristup se isplati
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Čelnik Mosta Božo Petrov kazao je u nedjelju da ga veseli izborni rezultat Mosta te da on za

njega nije iznenađenje jer, kako je ustvrdio, uvijek se iskren i čestiti pristup isplati.

"Znam da se iskren i čestit pristup i iskrena borba za obične naše ljude uvijek vrati”, istaknuo je

Petrov nakon objave neslužbenih rezultata izbora dodavši kako za njega rezultat Mosta nije

iznenađenje iako Mostu nisu davane velike šanse.

"Zapamtite, dobra, čista priča ne može se ugasiti, ne daju ljudi niti dragi Bog”, kazao je.

Istaknuo je kako ga veseli rezultat Mosta, ali da je istodobno nesretan jer je samo 46 posto

birača izašlo na izbore.

Petrov je zahvalio svima koji su se pridružili Mostu riskirajući svoj komfor i koji su se izložili

udarcima jer smatraju da Hrvatska zaslužuje bolje, posebice mladima. Zahvalio je i svim

biračima koji su izašli na izbore.

"Most je jedna drukčija priča i ovo je tek početak, zapamtite Hrvatska se probudila, mi dolazimo,

i ovo na semaforima je tek početak”, najavio je.

Obećao je biračima koji su Mostu dali povjerenje da ih neće iznevjeriti.

"Borit ćemo se za Hrvatsku u kojoj se neće tolerirati korupcija, u kojoj će pravosuđe biti

pravedno i efikasno, u kojoj će svatko od svoga rada moći pristojno živjeti, gdje ćemo imati

kvalitetno obrazovanje i pravedan izborni sustav, gdje će ljudi kroz referendum moći odlučivati i

gdje će se poštivati volja građana”, najavio je Petrov.

(Hina) 
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